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Zitting van 15.10.19

#Onderwerp : Interpellatie van Dhr Jos BERTRAND betreffende de werven van Vivaqua in de gemeente#

Openbare zitting

Tijdens mijn interpellatie over de mobiliteit in de wijk van de Dries (jachthoornlaan), heb ik al melding gemaakt
van de slechte coördinatie en informatie vanwege Vivaqua mbt hun werven. Na het incident met de laattijdige
aankondiging van een nieuwe werf op 3 september ll, deed zich een nog ridiculer incident voor afgelopen
maandag 7 oktober. De ochtend van 7 oktober duikt een ploeg arbeiders op van een onderaannemer van Vivaqua
in de Jachthoornlaan met container, minibuldozer, vrachtwagens. Er worden overal parkeerverbodsplaten
geïnstalleerd met een parkeerverbod tot grote consternatie: vanaf 7/10 7:00 uur tot en met 11/10 17:00 uur.
Door mij ondervraagd, blijkt dat er geen enkele verantwoordelijke van Vivaqua in de buurt is, maar ook dat er
gewoon weg niemand aanwezig is om in het Frans of het Nederlands uitleg te geven over wat er gaande is.  Op
het telefoonnummer van de gemeentelijke dienst openbare werken, krijg ik geen gehoor. Na enkele uren is de
ploeg, onverrichterzake weggegaan, de container is een dag later opgehaald.
Uit antwoorden op eerdere vragen en interpellaties over de grote werven, stelt de bevoegde schepen dat bij grote
werven de buurtbewoners via een “toutes boites” door de aannemers moeten geïnformeerd worden en dit een
week op voorhand. Wij weten ook dat er regelmatig overleg is met de belangrijke actoren zoals Vivaqua. Dat de
instelling van een parkeerverbod ten laatste 48 uur op voorhand moet gebeuren, kan ik afleiden uit het antwoord
op mijn schriftelijke vraag i.v.m. de Gratesstraat. Ook moeten bepaalde werven worden opgenomen/
aangekondigd in het systeem OSIRIS, er is ook sprake van coördinatie door de werkgroep POLUTRA.
Kan de schepen deze informatie bevestigen en mij ook aangegeven waar (in welke wettelijke bepaling) de
voorziene termijn is terug te vinden voor het aanbrengen van tijdelijke parkeerverboden ? Je kunt toch niet van
aanwoners die op verlof zijn, verwachten dat zij dagelijks laten controleren of hun wagen nog goed gestationeerd
is.
Kan de schepen mij informeren over de werking van OSIRIS. Blijkbaar stellen zich daar grote problemen mee.
Kunt u dat bevestigen, wat zijn de gevolgen voor de burgers en hoe kan dit opgelost worden?
Is de schepen geïnformeerd over de incidenten van dinsdag 3 september en van maandag 7 oktober? Zijn er
problemen gerezen met de kwaliteit van de eerder uitgevoerde werken en zo ja wat zijn de problemen? Heeft dit
gevolgen voor de uitvoering van de volgende fases?
Kan de gemeente sanctionerend optreden indien de afspraken i.v.m. informatie, tijdige aankondiging van werven,
door de (onder)aannemers of de uitvoerders van de werken niet worden nagekomen of wanneer niet-dringende
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werken zonder voorafgaande informatie of vergunning worden opgestart? In antwoord op een eerdere
interpellatie van mij, heeft u ook aangegeven dat men dit eventueel ook zou moeten kunnen opnemen in de
lastenboeken... is er iets gebeurd met uw terechte opmerking?
Wat betreft de vele werven van Vivaqua: zijn de gemeente nog andere incidenten bekend en zo ja : waar en
wanneer ? Is hierover overleg gevoerd met Vivaqua ?
I.v.m. incidenten en slechte communicatie heb ik alleszins weet van de rampwerven van de twee stormbekkens
waar de gevolgen nog steeds niet zijn opgelost, de problemen in de Dries en in de Viséwijk.
I.v.m. de Visé-wijk, is de veelheid aan werven tussen de Ooienstraat en de Lambert Vanderveldestraat, de
aanleiding voor bepaalde inwoners van Watermaal-Bosvoorde, om de problemen ten gevolgde van de invoering
van het gereglementeerd parkeren in Elsene, terug aan te kaarten. Is het probleem u bekend?

De Raad neemt kennis.
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